
Interpellation – en halverad kulturskola  

riskerar öka klassklyftorna i Ragunda  

Interpellationen ställd till Maud Herkules (M) 

Vid kommunstyrelsen den 23/5 beslutade C, SD, M, KD och AFR att resurserna 

till kulturskolan i Ragunda kommun skulle minska med 50%. Förslaget lades på 

kommunstyrelsens bord samma dag som beslut förväntades fattas. Förslagen kom 

oppositionen, dvs S och V, till del ca 2 timmar före beslutet skulle klubbas. 

Förslaget var heller inte förankrat i tjänstemannaorganisationen eller förhandlat 

med berörda fackförbund, än mindre med den personal och de barn och unga som 

berörs av beslutet. 

Alternativ fanns på kommunstyrelsens bord. Oppositionen, trots den oerhört 

begränsade tiden, lyckades presentera förslag som inte skulle påverkat kulturskolan 

men som skulle resulterat i 0-resultat eller överskott innevarande år. 

Trots det valde C, SD, M, KD och AFR att genomföra något som inte kan kallas 

för annat än en slakt av kulturskolan i Ragunda kommun.  

Kulturskolan i Ragunda har under många år uppmärksammats nationellt tack vare 

den höga kvaliteten och det höga deltagarantalet. Men i och med detta beslut 

kommer Ragunda kommuns kulturskola inte längre vara ett nationellt föredöme. 

Detta föranleder frågorna: 

• Vilken målgrupp ska prioriteras nu när kulturskolans möjlighet att möta 

breda grupper kraftigt försämras? 

• Vilka konsekvenser får beslutet för barn och unga? 

• Varför valde du att rösta för detta förslag när det fanns förslag på bordet 

som hade garanterat en fortsatt stark kulturskola? 

 

Stugun den 29/5 

Anton Hammar (S) 

 


